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 Председница Владе Србије Ана Брнабић изјавила је да је 70 посто укупно заражених
коронавирусом у Србији у Београду, као и да главни град бележи далеко највећи број
нових случајева на дневном нивоу.

  

  Брнабић је за телевизију Прва рекла да је "због тога кризни штаб у понедељак донео
одлуку за ношење маски у затвореним просторима, посебно у превозу", али да се за сада
не планира увођење строжих мера јер би то било погубно за економију.   

Она је рекла да "нема довољно инспектора који би контролисали" како се донете мере
спроводе због чега је важна "лична одговорност".

  

На питање да ли се у Београду због такве ситуације планира увођење нових, строжих,
мера за сузбијање епидемије коронавируса, Брнабић је одговорила да се "планира
увођење мера уколико буде било потребно", али да се сви труде да до тога не дође.

  

"Ако уведемо онако рестриктивне мере какве смо имали у марту и априлу, онда више
немамо економски проблем, онда више немамо економију", казала је Брнабић.

  

Брнабић је поводом ситуације са епидемијом коронавируса у Новом Пазару рекла да је у
том граду "сигурно било пропуста" и да ни она "не бежи од одговорности".

  

"Додатно су упућени медицински тимови у Нови Пазар како би дали подршку и Тутину.
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Пребацили смо средства Општој болници у Новом Пазару да купе јос два санитетска
возила да би помогли Тутину", рекла је Брнабић.

  

(Бета)
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